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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
29/09/2022 19:30h – Eurovolleycenter  

 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Denis Van Bever, Pascal Schmets 
o Commissies/commissions : Frank Desmet, Michel Mestdagh (vervangt / remplace A. Di Giacomo), Leo 

Bergmans 
 
Verontschuldigd/Excusés 
o Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet (Geen volmachten gegeven / pas de procurations). 

 
  

 

COMMISSIES 
 
1.    MNC 
 
1.1.  Op 28/09 vergaderde de MNC.  Het verslag van 

die vergadering zal zo snel mogelijk beschikbaar 
gesteld worden. 

1.2. De op 13/09 goedgekeurde regels stijgen/dalen 
bevatten een fout. Vermits de LIGH volgend 
seizoen een team meer zal tellen creëert dat een 
vacante plaats op het niveau 2 (NAT1H), Om dit 
op te vangen stelt MNC aan de RvB voor om maar 
één daler te behouden (i.p.v. 2). Zie ook punt 4 
(RvB)  

1.3. De MNC herhaalt haar uitnodiging aan de 
competitieleiders van de vleugels om samen het 
competitiereglement 2023-2024 uit te werken. De 
FVWB deelnemer aan de oefening zou dan 
samenwerken met Luc Van Rentergem.  

1.4. In plaats van verder te werken aan een 
interconnectie tussen VolleyAdmin en Fedinside 
wenst de MNC nu volop in te zetten op een 
vernieuwde en tweetalige (of zelfs met Engels 
erbij)  ‘VolleyAdmin 3’ voor het beheer van de 
nationale competities. Franstalige ligaploegen (en 
NAT1) gebruiken vandaag al VolleyAdmin, zonder 
noemenswaardige problemen.  In geen geval mag 
de nationale uitbreiding van VolleyAdmin leiden tot 
de verplichte manuele invoering van alle clubdata 
uit Fedinside en moet het gebruiksvriendelijk zijn 
voor de - dikwijls al wat oudere beheerders - van 
de amateurploegen.  

1.5. Welke technische oplossing ook uit de bus komt 
voor het beheer van de nationale competities, de 
vleugels zullen samen met Volley Belgium moeten 
overleggen hoe de aanpassing van de 
programma’s en het latere beheer ervan zullen 
gefinancierd worden. Op dit moment heeft VB 
geen budgetlijn. 

1.6. Frank geeft de volgende data mee voor de 
supercups (omwille van de divergent agenda’s van 

 

COMMISSIONS 
 
1.  MNC 
 
1.1.  Ce 28/09, la MNC s'est réunie.  Le procès-verbal 

de cette réunion sera disponible dès que 
possible. 

1.2. Les règles des montées/descentes approuvées le 
13/09 contiennent une erreur. Puisque la LIGH 
aura une équipe de plus la saison prochaine, cela 
crée une place vacante au niveau 2 (NAT1H), 
Pour accommoder cela, la MNC propose au CA de 
ne garder qu'un seul descendant (au lieu de 2). 
Voir également le point 4 (CA)  

1.3. La MNC réitère son invitation aux responsables 
de la compétition des ailes à élaborer ensemble 
le règlement de la compétition 2023-2024. Le 
participant de la FVWB à l'exercice collaborerait 
avec Luc Van Rentergem.  

1.4. Au lieu de continuer à travailler sur une 
interconnexion entre VolleyAdmin et Fedinside, 
la MNC prône maintenant le développement d’un 
"VolleyAdmin 3" remanié et bilingue (ou même 
avec un ajout d'anglais) pour la gestion des 
compétitions nationales. Les équipes 
francophones des ligues (et de NAT1) utilisent 
déjà VolleyAdmin aujourd'hui, sans problème.  
L'extension nationale de VolleyAdmin ne doit en 
aucun cas conduire à une saisie manuelle de 
données d’un club à partir de Fedinside et doit 
être facile à utiliser pour les administrateurs - 
souvent déjà âgés - des équipes amateurs.  

1.5. Quelle que soit la solution technique qui 
émergera pour la gestion des compétitions 
nationales, les ailes et Volley Belgium devront 
discuter tant du financement de l'adaptation des 
programmes que de leur gestion ultérieure. Pour 
l'instant, VB ne dispose pas d'une ligne 
budgétaire. 

1.6. Frank communique les dates suivantes pour les 
super coupes (en raison des calendriers 
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de clubs bleek een eenheid van datum en zaal niet 
haalbaar): 
o Heren : in Roeselare op 8/10 om 20u30 
o Dames : in Beveren op 30/10 om 16u00 

 
2.  NSC 
 
2.1. Michel meldt het grote succes van het NSC-event 

te Elewijt 
2.2. Geert Blyaert keert terug als nationaal SR, en dan 

wel in het kader van de vormingsprogramma’s 
van VBRS en dus op de niveaus  2 tot 4. 

2.3.  Wim  Cambre en Geert Blyaert werden aangeduid 
voor wedstrijden van het wereldkampioenschap 
dames. 

2.4.  De NSC zal Peter Van Speybroeck vorming 
verstrekken als wedstrijdcommissaris. 

2.5.  De internationale en nationale regels vereisen de 
aanwezigheid van wisselbordjes (of gelijkaardige 
technologie) bij de wisseling van spelers. 
Traditioneel droegen spelers nummers tot twintig, 
maar vandaag gaan de nummers tot 99. Een set 
van 99 wisselbordjes bij de hand hebben is niet 
werkbaar. Anderzijds staat de noodzaak van de 
wisselbordjes in vraag. De FVWB en 
verschillende Vlaamse provincies testen 
wisselingen zonder bordjes uit. De NSC vreest 
echter dat het achterwege laten van de 
wisselbordjes tot tijdverlies zal leiden en stelt voor 
dat een club met spelersnummers boven de 20 
zelf voorzien in de gepaste wisselbordjes. Zie ook 
punt 6 (RvB). 

2.6.  Er zijn te weinig scheidsrechters voor de vele 
matchen van de nationale series. Om aan de 
groeiende nood te beantwoorden zou de NSC 
over 24 nieuwe SR moeten beschikken. De 
groeiende lijst verlofaanvragen en afzeggingen 
zorgen voor bijkomende stress. Soms moet voor 
matchen van N3 beroep gedaan worden op SRs 
van provinciale. Een mogelijke oplossing is om op 
niveau 4 niet langer met twee scheidsrechters te 
werken, wat al snel 15 SRs zou vrijmaken. 

2.7. ERRATUM PV 18/08, punt 1.11 : dient als volgt te 
worden gelezen ‘ Spelers die omwille van een 
sanctie tijdelijk een wedstrijd (en de zaal) moeten 
verlaten , worden daarbij door de tweede 
scheidsrechter, en  als die er niet is door de 
terreinverantwoordelijke begeleid.’  

 
3.  LIGD 
 
3.1. Leo deelt mee dat de LIGD volgende week 

vergadert.  
 
 
 
 
 
 
 
 

divergents des clubs, une unité de date et de lieu 
ne s'est pas avérée possible) : 
o Hommes : à Roulers le 8/10 à 20h30 
o Dames : à Beveren le 30/10 à 16h00 

 
2.  CNA 
 
2.1. Michel rapporte le grand succès de l'événement 

CNA à Elewijt. 
2.2. Geert Blyaert revient en tant qu’arbitre national, 

et ce dans le cadre des programmes de 
formation VBRS et donc aux niveaux 2 à 4. 

2.3.  Wim Cambre et Geert Blyaert ont été désignés 
pour les matchs du championnat du monde 
féminin. 

2.4.  La CNA fournira à Peter Van Speybroeck la 
formation de commissaire. 

2.5.  Les règles internationales et nationales exigent la 
présence de plaquettes de changement (ou d'une 
technologie similaire) lors des changements de 
joueurs. Traditionnellement, les joueurs portaient 
des numéros jusqu'à 20, mais aujourd'hui les 
numéros vont jusqu'à 99. Il n'est pas possible 
d'avoir à portée de main un jeu de 99 plaquettes. 
En plus, leur nécessité est remise en question. La 
FVWB et plusieurs provinces flamandes testent 
les remplacements sans plaquettes. Toutefois, la 
CNA craint que l'omission des plaquettes 
n'entraîne une perte de temps et suggère qu'un 
club dont des joueurs portent des numéros 
supérieur à 20 fournisse lui-même les plaquettes 
appropriés. Voir également le point 6 (CA). 

2.6.  Il y a trop peu d'arbitres pour les nombreux 
matchs des séries nationales. Pour répondre à 
ce besoin croissant, la CNA devrait disposer de 
24 nouveaux arbitres. La liste croissante de 
demandes de congé et d'annulations crée un 
stress supplémentaire. Parfois, les matchs de 
N3 nécessitent des appels aux arbitres de 
province. Une solution possible est de ne plus 
exiger deux arbitres au niveau 4, ce qui 
permettrait de libérer rapidement 15 arbitres. 

2.7. ERRATUM PV 18/08, point 1.11 : lire comme 
suit : "Les joueurs qui doivent quitter 
temporairement un match (et le lieu) en raison 
d'une sanction seront accompagnés par le 
deuxième arbitre et, s'il n'est pas là, par le 
responsable du terrain".  

 
3.  LIGD 
 
3.1. Leo annonce que la LIGD se réunira la semaine 

prochaine. 
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RAAD VAN BESTUUR 
 
1.     Financiën 
 
1.1. Volley Belgium zit verveeld met een ‘gift’ van 

MIKASA ballen aan CL-ploegen. Deze gift 
passeert via het CEV en zou gratis moeten zijn. 
Niettemin ontving VB een factuur van de importeur 
voor een bedrag van +/- 1500 EUR , hoofdzakelijk 
voor de 21% BTW.  Claude vraagt zich af of deze 
kost niet op CEV kan verhaald worden. Tot vorig 
jaar betaalde VB enkel de handling kosten.  
 

1.2. Een ander pijnpunt zijn de continue kosten gelinkt 
aan het conflict met Roeselare. Die bedragen 
sinds 2019 al +/- 16.400 EUR, uitsluitend aan 
juridische bijstand. 

2. Statuten.  De ontwerptekst die Toon op 19/09/2022 
doorstuurde dient nog door de vleugels bestudeerd 
te worden. De  bespreking door VB wordt uitgesteld 
tot volgende maand.  Paul merkt op dat het niet 
nodig is om een buitengewone AV te organiseren 
voor de statuten, daar de gewone AV van 2023 nog 
goed binnen de tijd kan beslissen. 

3. Guy en Claude brengen verslag uit van de CEV – 
en FIVB congressen in Arnhem. Meldenswaardig 
is het initiatief van de Franstalige landen om zich 
te verenigen met het oog op een integratie van 
indoor – en beach volley op ‘les jeux de la 
francophonie’. 

4. Met verwijzing naar punt 1.2 (MNC) aanvaardt de 
RvB het voorstel van MNC om het aantal ploegen 
in NAT1H constant te houden door het aantal 
dalers van 2 terug te brengen naar 1. Deze 
beslissing werd genomen met 5 stemmen voor en 
één onthouding. Ook voor de niveaus 3 en 4 zal er 
1 daler minder zijn (per niveau, niet per reeks).  De 
RvB draagt de MNC op om dit in een ERRATUM 
te gieten en snel te publiceren. 

5. Per nationale serie dient het aantal afgelegde 
kilometer van de clubs zo veel mogelijk beperkt te 
worden.  Er bestaan speciale computer 
programma’s die dit optimaliseren, meldt Paul, en 
de MNC wordt aangeraden om hiervan gebruik te 
maken.  

6. Met verwijzing naar punt 2.5. (NSC) beslist de RvB 
unaniem om het gebruik van wisselbordjes te 
schrappen bij spelerswissels in de nationale 
reeksen.   

7. Teneinde de band tussen de nationale ploegen en 
de Franstalige volleybalgemeenschap te versterken 
nodigt Dominique de selecties uit - bij wijze van 
training - af en toe een vriendschappelijke wedstrijd 
te spelen in de FVWB - pôles d’excellence 
(Waremme, Tchalou). De RvB raadt haar aan 
contact te nemen met Koen Hoeyberghs. 

 
Volgende vergadering  
 
Volgende RvB : donderdag 20/10 om 19:30u,  EVC 

 CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Finances 
 
1.1. Volley Belgium est contrarié par un "don" de 

ballons MIKASA aux équipes de la CL. Ce 
cadeau passe par la CEV et devrait être gratuit. 
Néanmoins, VB a reçu une facture de 
l'importateur de +/- 1500 euros, principalement 
pour la TVA de 21%.  Claude se demande si ce 
coût ne peut pas être récupéré auprès de la CEV. 
Jusqu'à l'année dernière, VB ne payait que les 
frais de manutention.  

1.2. Un autre point sensible est celui des coûts 
continus liés au conflit avec Roulers. Celles-ci 
s'élèvent déjà à +/- 16 400 euros depuis 2019, 
exclusivement sur l'assistance juridique. 

2. Statuts.  Le projet de texte transmis par Toon le 
19/09/2022 doit encore être étudié par les ailes. 
La discussion de VB sera reportée au mois 
prochain.  Paul fait remarquer qu'il n'est pas 
nécessaire d'organiser une AG extraordinaire 
pour les statuts, car l'AG ordinaire de 2023 peut 
encore décider bien à temps. 

3. Guy et Claude font un rapport sur les congrès de 
la CEV et de la FIVB à Arnhem. Il convient de 
mentionner l'initiative des pays francophones de 
s'unir en vue d'intégrer le volleyball en salle et le 
volleyball beach aux "jeux de la francophonie". 

 
4. En ce qui concerne le point 1.2 (MNC), le CA 

accepte la proposition de MNC de maintenir 
constant le nombre d'équipes dans le NAT1H en 
réduisant le nombre de descendants de 2 à 1. 
Cette décision est prise avec 5 voix pour et une 
abstention. Il y aura également 1 descendant de 
moins pour les niveaux 3 et 4 (par niveau, pas 
par série).  Le CA demande à la MNC de rédiger 
un ERRATUM et de le publier rapidement. 

5. Par série nationale, le nombre de kilomètres 
parcourus par les clubs doit être limité autant que 
possible.  Selon Paul, il existe des programmes 
informatiques spéciaux qui optimisent ce 
processus et il est conseillé à la MNC d'y avoir 
recours.  

6. En ce qui concerne le point 2.5 (CNA), le CA 
décide à l'unanimité de supprimer l'utilisation de 
plaquettes de changement pour les changements 
de joueurs dans les séries nationales.   

7. Afin de renforcer la relation des équipes 
nationales avec la communauté francophone de 
volleyball, Dominique invite les sélections - en 
guise d’entraînement  - à  jouer des match 
amicaux dans les pôles d’excellence de la FVWB 
(Waremme, Tchalou). Le CA lui conseille de 
contacter Koen Hoeyberghs. 

 
Prochaine réunion 
 

Le prochain CA : jeudi 20/10 à 19h30 à l’EVC 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


